

南加州中文學校聯合會
2015青少年成語暨中華文化常識比賽

闈場紀律

- 1) 可以看書、寫功課。
- 2) 所攜帶之個人物品，自己負責保管，遺失或損壞須由自己承擔。
- 3) 如果需要的話，請各校自備餐飲，不要浪費，寫上名字，比賽結束後帶回家並保持環境清潔。
- 4) 無論在任何時間、任何場所均不可大聲喧嘩影響別人。尊重他人就是尊重自己。
- 5) 不可攜帶手機進入闈場或賽場，如果違反此項紀律將取消其參賽資格。
- 6) 快要輪到比賽時，聽從闈場老師的指令，安靜排好隊伍，由帶隊的老師帶到賽場就座。
- 7) 私人物品可以放入書包內，隨身帶入賽場，放置在座椅下面。
- 8) 欲上洗手間的同學，必須得到闈場老師的允許，而且，一次最多只有兩位學生一起去且由闈場負責老師陪同。
- 9) 有任何疑問，請問闈場負責老師。

- 1) You can read or do your homework.
- 2) You are responsible for any loss or damage to your personal belongings.
- 3) **Schools should provide their own food and drink if needed.** Please write your name on it and if you can not finish your food or drink, please bring it home with you and always keep the building clean.
- 4) No matter when or where you are, please don't make any loud noises. Treat others as you would like to be treated.
- 5) Cell phones are not allow in the building, if you are found with a cell phone, you will be disqualified.
- 6) When it is your turn to compete, follow your teacher's instructions, line up quietly and be seated in the contestants seating.
- 7) You can bring your personal belongings with you in your backpack, but please carry it with you when you are going to compete and place it under your seat.
- 8) You will need to get your teacher's permission if you need to go to the restroom, only a maximum of 2 students can be excused at any one time.
- 9) Please ask your teacher if you have any further questions.